

## Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes

ACTA núm. 8 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 23 de setembre de 2019, al local de l'AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n.

### Presidenta

.- Sra. Neus Solà

### Vocals:

- .- Sra. Neus Solà – Presidenta
- .- Sr. Benjamí Oller (ERC)
- .- Sr. Lluís Ubach (ERC)
- .- Sr. Lluís Ruiz (ERC)
- .- Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet)

Assisteixen també: el Sr. Oriol Ribalta, Alcalde de Sallent, el Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani i el Sr. Jordi Puig, President de l'AAVV de Cabrianes.

Excusa la seva presència: el Sr. Josep Crispi (Fem Poble)

### Secretària:

Núria Creus Rodoreda

A Cabrianes, essent el dia 23 de setembre, a les 20:15 hores, es van reunir a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l'assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats reglamentàriament.

Obre la sessió la Sra. Neus Solà Martínez, donant la benvinguda a tots els assistents.

Després d'oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l'ordre del dia, i s'adopten els següents:

## ACORDS

### **1. Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior**

Es fa lectura de l'acta núm. 7, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 11 de juliol de 2019, al no introduir-se esmenes, s'aprova per unanimitat de tots els assistents i es signa.

### **2. Temes de via pública. Seguiment dels temes tractats en passades reunions.**

En relació a aquest punt de l'ordre del dia, s'informa de l'estat de les obres de desdoblament del pont. A l'efecte, l'Alcalde, el Sr. Oriol Ribalta informa que totes les gestions administratives que calia fer des de l'Ajuntament, ja s'han dut a terme, com per exemple les expropiacions que calia fer.

Seguidament, es tracten les diverses afectacions de trànsit que estan previstes i principalment, l'impacte que generarà en quant a la circulació de camions. L'Alcalde, informa que ja s'ha avançat en aquest sentit i ha parlat amb alguna de les empreses principals del polígon.

No obstant, i principalment, s'informa que es treballa per a constituir un pas per emergències en la banda sud, el qual també s'habilitarà per als pagesos i veïns de l'altra banda del pont, que no tenen alternativa per accedir al poble.

Es valora que en el moment en què tinguin inici les obres es celebri una assemblea extraordinària o que s'afegeixi com a punt de l'ordre del dia de la que correspon celebrar de manera ordinària per tal d'informar degudament als veïns.

En aquest punt, es tracta amb l'Alcalde de Sallent, la possibilitat d'incrementar la presència de la Policia Local en les hores punta de les zones escolars, tenint en compte, aquesta previsió d'increment del trànsit. S'acordarà que s'estudiarà degudament.

En relació a la urbanització del C/ Montserrat, s'acorda tractar-ho concretament amb el regidor d'urbanisme, el Sr. Miquel Estruch. Quan es coneguin les línies generals del projecte, es valorarà novament per l'OTP.

En quant a la possibilitat de construir una vorera que anés des del poble fins a la fàbrica Berenguer, es valora la possibilitat de que tingui lloc una intervenció per part de l'Ajuntament que consisteixi en un arranament més simple, doncs carreteres ja va informar negativament sobre la construcció d'una vorera pròpiament dita. S'acorda parlar-ho amb el regidor, el Sr. Miquel Estruch.

Respecte a la instal·lació de lluminària en el Barri del riu, s'acorda tirar-ho endavant; el Sr. Enrique Sánchez se n'ocuparà.

El Sr. Jordi Puig, trasllada la petició feta per alguns veïns després de la Festa Major de Cabrianes; es sol·licità un increment de les papereres. S'acorda que l'agutzil n'instal·li una a la Plaça. S'acorda també, que instal·li un banc a la Plaça de la Vinya.

El President de l'AAVV, informa sobre la necessitat de canviar el paviment del parc infantil; actualment és de gravilla i es proposa fer-lo de cautxú. L'Alcalde, informa que considera que en aquest parc és necessari dur-hi a terme una intervenció més completa a excepció del mobiliari lúdic infantil, que es troba en bon estat.

El Sr. Lluís Ubach, comunica que l'OTP, durà a terme l'execució de la rampa del carreró que dóna a l'Escola.

S'informa que el til·ler de davant de l'Església, té una branca morta i es procedirà al seu sanejament.

El Sr. Benjamí Oller, comunica que la part de la teulada del "Centru" que es va arranjar provisionalment, torna a tenir goteres i cal tancar la part restant amb llauna. També s'ha valorat instal·lar una escala per accedir a la teulada. S'ha demanat pressupost de la intervenció.

El Sr. Enrique Sánchez informa que hi ha un arbre en la confluència del C/ Ginesta i el C/ Ponent que aixeca la vorera i que cal tallar-lo per parts. S'acorda que vindran els jardineros de l'Ajuntament a mirar-s'ho.

### **3. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions.**

S'acorda que els assumptes que es prioritzaran en les properes reunions, són les obres del pont, la urbanització del C/ Montserrat i l'arranjament de la teulada del "Centru".

### **4. Assumptes sobrevinguts**

En aquest punt de l'ordre del dia, es tracta sobre els arranjaments que cal dur a terme a l'Escola, els quals també, han estat sol·licitats per l'equip directiu de la mateixa. Per part de l'Alcalde de Sallent, el Sr. Oriol Ribalta, s'informa que des de l'Ajuntament es procedirà a dur a terme una millora en els accessos, els quals s'adaptaran i es faran accessibles per a persones minusvàlides, es canviaran les porteries actuals, que no compten amb el vistiplau de la Generalitat per raons de seguretat. Finalment, es debat sobre la instal·lació de cistelles de basquet al pati de l'Escola.

En el si del d'aquest debat, s'acorda també designar com a interlocutor de l'OTP amb l'Ajuntament de Sallent, representat per la Neus Solà, en relació a temes d'educació, al Sr. Jordi Puig. S'acorda també que les decisions preses en el si del Consell Escolar, seran traslladades a l'OTP.

Per altra banda, l'Alcalde de Sallent, el Sr. Oriol Ribalta i la Presidenta de l'OTP i regidora de la Corporació informen als membres de l'OTP que l'equip de govern està treballant ja en les ordenances municipals, i a l'efecte pregunten sobre la necessitat o no d'actualitzar els preus del lloguer del "Centru" i del Pavelló. S'acorda mantenir els mateixos.

El Sr. Oriol Ribalta, informa sobre com s'està acabant d'articular el pagament d'indemnitzacions per als membres de l'OTP i l'Alcalde Pedani. A l'efecte, informa que en quant als membres de l'OTP, seran retribuïts de la mateixa manera que els regidors de la Corporació, que perceben indemnitzacions per assistència als Plens. No obstant, s'està estudiant la fórmula jurídica de retribuir a l'Alcalde Pedani, doncs, el seu règim, presenta peculiaritats.

En relació al pressupost de l'OTP, s'incrementarà amb l'IPC i serà de 9.600 €.

## **5. Precs i preguntes**

El Sr. Benjamí Oller, informa que el proper 6 d'octubre es celebrarà un acte d'homenatge als deportats a Mathausen i proposa regalar un ram de flors a les homenatjades.

S'informa també que ha quedat buit un dels locals de la rectoria, de manera que se'n podrà fer ús per qui ho precisi.

I sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan són les 22:00 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretària em dono fe.